
Interjú Mata Zoltán kick-box versenyzővel

Írta: Domokos Sára 11. B
2008. november 13. csütörtök

Iskolánkban nagyon sok diák versenyszerűen sportol, köztük Mata Zoltán (11. B) is, akit az
általa űzött sportról fogok kérdezni.

  

- Mióta sportolsz?
- 12 éve.
- Melyik sportággal kezdted?
- Először 2 évig fociztam, utána tértem át a kick-boxra.
  - Hogy jutott eszedbe, hogy ezt a sportágat válaszd?
- Egyik barátom ajánlotta.
- Amikor elkezdted, gondoltál már a versenyekre?
- Nem, először önvédelem céljából kezdtem el járni, majd később kezdődött a versenyzés.
- Mikor volt az első versenyed?
- 2000 májusában.
- Milyen eredményt értél el?
- Első helyezést. Az edzőim is nagyon örültek neki.
- Eddig milyen eredményeket értél el?
- Kétszer voltam országos bajnok, valamint Világkupán 2. és 3. helyezést szereztem.
- Melyik eredményedre vagy a legbüszkébb?
- A tavalyi Országos bajnokság első helyezésére.
- Ezeket a nagyobb versenyeket hol szokták tartani?
- A Világkupa minden évben Szegeden van, az országos versenyeket Pest környékén rendezik.
- Mikor és hol lesz a következő versenyed? Ez milyen verseny lesz?
- November 23-án Tökölön egy nemzetközi verseny.
- Mikor volt az előző versenyed, és milyen eredményt értél el?
- Október 19-én volt, első helyezést szereztem.
- Egy ilyen kemény sportban biztos sok a sérülés. Neked volt már komolyabb sérülésed?
- Szerencsére az orrvérzésnél komolyabb még nem volt.
- Te okoztál már versenyen vagy edzésen valakinek komolyabb sérülést?
- Az egyik versenyen gyomorszájon rúgtam az ellenfelem, aki emiatt feladta azt a versenyt.
- Hogy oldod meg az edzéseket így, hogy a tanulás miatt kollégista lettél?
- Hétköznap a csabai egyesülethez járok edzésre.
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- Hány edzésed van egy héten?
- Kettő Békéscsabán, egy pedig otthon, Füzesgyarmaton.
- Melyik egyesületnél vagy?
- A Füzesgyarmati Kick-box klubnál. ( http://fgykickbox.extra.hu )
- Mennyire terhel le egy-egy edzés?
- Egy kiadós edzés után elég nehéz visszajönni a kollégiumba.
- Mik a terveid a jövőre nézve?
- Ameddig tudom, szeretném folytatni.
- Köszönöm, hogy válaszoltál kérdéseimre. További sikeres versenyzést, és szép
eredményeket kívánunk!
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